



Bio Mrs Françoise Chombar



Mrs. Françoise Chombar has served as Chief Executive Officer and Managing Director of Melexis NV since February 15, 2011. Previously, she was appointed as co-Managing Director and Chief Executive Officer from 2004 onwards and as Chief Operating Officer since 1994. From 1989 she served as Operations Manager and Director at several companies within the Elex n.v. and Xtrion n.v. private holding companies. Prior to that date, she served as Planning Manager at Elmos GmbH, a German semiconductor company, from 1986 to 1989 and as Commercial Assistant at Michel Vande Wiele n.v., a Belgian textile equipment manufacturer, from 1984 till 1985. She holds a master's degree as Interpreter in Dutch, English and Spanish from the University of Gent. She's been mentor of the Women's network Sofia (www.vrouwenmanagement.be) since 2000, a member of Women on Board (www.womenonboard.be) since 2011 and honorary ambassador of the Department of Applied Languages of the University of Gent since January 2012

Mme Françoise Chombar est Chief Executive Officer et Managing Director de Melexis NV depuis le 15 février 2011. Elle a rejoint Melexis en 1994 comme Chief Operating Officer et a été nommée co-Managing Director et Chief Executive Officer dès 2004. De 1989 à 1994, elle a occupé les fonctions de Operations Manager et Administrateur de plusieurs sociétés dans le groupe Elex n.v. et Xtrion n.v. De 1986 à 1989, elle fut Planning Manager chez Elmos GmbH, une société allemande du secteur des semi-conducteurs, et de 1984 à 1985, Commercial Assistant pour Michel Vande Wiele n.v., un fabricant belge d'équipements textiles. Elle détient une licence d'interprète en néerlandais, anglais et espagnol de l'Université de Gand. Elle est Mentor du réseau Sofia (www.vrouwenmanagement.be) depuis 2000, membre de Women on Board (www.womenonboard.be) depuis 2011 et Ambassadrice honoraire du Département des Langues Appliquées de l'Université de Gand depuis janvier 2012.